
UCHWAŁA NR LX/339/2022 
RADY GMINY SŁUPCA 

z dnia 27 października 2022 r. 

w sprawie rozpatrzenia wniosku 

Na podstawie art.18b ust.1 ustawy  z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2022 r. poz.559 
z późn.zm.) 1)  art. 242 §1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego(Dz.U. 
z 2021r.poz.735 ze zm.)2)   

§ 1. 1. Po rozpatrzeniu wniosku z dnia 29 września 2022 r. złożonego przez grupę mieszkańców Gminy 
Słupca  i po zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji, Skarg i Wniosków w tym przedmiocie, Rada Gminy 
Słupca uznaje wniosek za bezzasadny. 

2. Stanowisko Rady co do sposobu rozpatrzenia wniosku stanowi uzasadnienie do uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy Słupca. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 
1)  Zmiany tekstu jednolitego zostały ogłoszone w Dz.U. z 2022r. poz.583,poz.1005,poz.1079 
2)  Zmiany tekstu jednolitego wymienionej ustawy zostały ogłosozne w Dz.U. z 2021 r. poz.1491 
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Uzasadnienie 

Wniosek grupy mieszkańców Gminy Słupca wpłynął na LVIII sesji Rady Gminy Słupca w dniu 
29 września 2022 r.W dniu 12 października 21022 roku odbyła się Komisja Skarg,Wniosków i Petycji 
z udziałem Kierownika ds. dróg i rozgraniczeń nieruchomości gdzie szczegółowo zostały omówione zasady 
stosowania progów zwalniających. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji ustaliła ,że progi zwalniające zostały wykonane zgodnie z projektem 
stałej organizacji ruchu zatwierdzonej przez Starostę Powiatu Słupeckiego decyzją Nr KT 7121.37.2015 
z dnia 21.10.2015 r. 

Wykonanie progów zwalniających zostało sfinansowane z funduszu sołeckiego a zrealizowane przez 
Gminę Słupca.Podstawą przeznaczenia środków sołeckich były uchwały Zebrania Wiejskiego mieszkańców 
sołectwa Koszuty - Parcele. Przedmiotowe progi zwalniające mają na celu wyłącznie poprawę 
bezpieczeństwa uczestników i mieszkańców miejscowości Róża należącej do sołectwa Koszuty - Parcele. 
Po 7 latach przy drodze gminnej nie ma nadal chodnika, droga jest wąska  niebezpieczna, ponieważ, 
przybywa budynków mieszkalnych w miejscowości Róża i  Młodojewo - Parcele ruch samochodów jest 
zwiększony i dlatego po zapoznaniu się z opinią Komisji Skarg Wniosków i Petycji, Rada Gminy Słupca 
uznaje wniosek jako bezzasadny. 
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